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VERSLAG 

Van de algemene ledenvergadering van de Algemene Branchevereniging VHS, 

gehouden op woensdag 24 april 2024, aanvang 14.00 uur, 

Van der Valk Hotel Amersfoort-A1 
    

 
 

Vertegenwoordigd zijn:  

 

Erelid Maarten Post 

AMI  Arthur de Ruiter 

Artitec Michel Struijk 

Artitec Maarten Delfortrie 

ASSA ABLOY Nederland René Jongepier 

BSW Patrick Müller 

BUVA Peter Laros 

CES Nederland Marius Jansen 

DOM Nederland Sylvain Gfeller 

Dormakaba Nederland Martin Voorwinde 

Dulimex Taco Suerink 

Elton Rudi Dijksterhuis 

Elton Erwin Rutjes 

HMB Femke Oudshoorn 

Maasland Groep Roelof Hoogers 

Maco Beschläge Harold Wisselink (voorzitter) 

Mauer Nederland Niels Smit 

Metafa Holland Marco Spruijt 

Salto Systems Joost Ebels 

Secu Products/Intersteel Maarten Wijninga 

SIEGENIA-AUBI Frank Dijkhof 

SIEGENIA-AUBI Marten van Dijk 

Venstertechniek Jurgen Rensen 

VHS Arjen Koole 

VHS/SKG-IKOB Kees Verweel 
 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Wisselink opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Speciaal welkom worden geheten de heren Rutjes namens Elton en de heer Verweel namens de 

VHS/SKG-IKOB die voor de eerste keer aanwezig zijn. Er wordt een korte voorstelronde gedaan. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen  

• Beleidsregel toezicht ACM op duurzaamheidsafspraken (bijlage 01) 

• Handreiking gegevensverzameling werkgebonden personenmobiliteit (bijlage 02) 

• Verordening EU 2023826 eisen inzake ecologisch ontwerp (bijlage 03) 

De toegestuurde documenten zijn ter informatie. De heer Koole geeft een korte toelichting 

op de inhoud van de verschillende documenten.  

 

Aanvullend geeft de heer Koole aan dat hij benaderd is door het bedrijf Safetyhinge. 

(www.safetyhinge.nl), zij hebben een product ontwikkeld en zijn op zoek naar mogelijke 

partners/samenwerking. Indien er interesse is kan via de website contact opgenomen 

worden.   

 

 

http://www.safetyhinge.nl/
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3. Verslag Algemene ledenvergadering 11 oktober 2023 (bijlage 04) 

Het verslag van de algemene ledenvergadering van 11 oktober 2023 wordt zonder 

opmerkingen goedgekeurd.  

 

4. Verenigingszaken 

4.1 Financiën  

4.1.1 Jaarcijfers 2023 – ter vaststelling (bijlage 05) 

De heer Koole geeft aan dat 2023 is afgesloten met een positief resultaat van € 37.636,-.  

Vanuit de aanwezigen zijn er geen vragen over de inhoud van het toegestuurde rapport 

met de cijfers.  

De vergadering stemt unaniem in met goedkeuring van de jaarcijfers en het verlenen van 

decharge aan de Federatie Veilig Nederland voor het gevoerde financiële beheer.  

 

4.2 VHS duurzaamheidspaspoort 

De heer Koole geeft een toelichting op dit onderwerp, dat naar aanleiding van de vorige 

vergadering waar vragen werden gesteld over het GSES initiatief van Zevij-Necomij is 

geagendeerd. Het bestuur heeft toegezegd om in overleg met SKG-IKOB te onderzoeken of 

er voor duurzaamheid een branche specifieke oplossing gemaakt kan worden, waarmee de 

leden op een eenvoudige manier kunnen aantonen wat ze op het gebied van duurzaamheid 

doen. 

 

Aansluitend geeft de heer Verweel, die werkzaam is bij SKG-IKOB in de nieuw opgerichte 

sector Circulair Bouwen, een toelichting op de het onderwerp duurzaamheid in relatie tot 

circulair bouwen en de Europese duurzaamheidsdoelstellingen (SDG’s). 

 

Het resultaat van de verschillende overleggen tussen SKG-IKOB en VHS is de ontwikkeling 

van een Duurzaamheidspaspoort waarbij een certificaat wordt verstrekt waarop staat wat 

een bedrijf allemaal doet en hierbij ook de relatie met de SDG’s wordt gelegd.  

Het gaat hierbij om een administratieve controle, waarbij door SKG-IOB gecheckt wordt of 

certificaten/documenten aanwezig en geldig zijn.  

 

De regeling is grotendeels gereed, het is de bedoeling om deze nog te toetsen bij een aantal 

VHS leden ter controle.  

Opm. voor de pilot zijn na loting BSW en dormakaba geselecteerd. 

 

Aansluitend zullen dan alle leden van de VHS benaderd worden door SKG-IKOB, waarbij 

wordt aangegeven dat zijn het duurzaamheidspaspoort krijgen gebaseerd op lidmaatschap 

VHS en productcertificaten SKG-IKOB. Indien ze aanvullende onderdelen ook al ingevuld 

hebben moet hiervoor de informatie bij SKG-IKOB aangeleverd worden en zal dit beoordeeld 

worden en bij een positieve beoordeling ook op het certificaat meegenomen worden.  

Uitgangspunt is dat de kosten voor het eerste certificaat voor alle leden eenmalig door de 

VHS betaald worden. En dat de certificaten ook gelijktijdig aan alle leden verstrekt worden. 

Vervolgens zal dit jaarlijks opnieuw beoordeeld en verstrekt worden, waarbij de kosten door 

de individuele leden gedragen worden. De verwachting is dat de beoordeling veelal online 

kan en de kosten beperkt zullen blijven tot het daadwerkelijk aantal bestede uren hieraan 

door SKG-IKOB. Uiteraard bestaat ook de mogelijkheid om tussentijds een nieuwe 

beoordeling te vragen als aanvulling zijn gerealiseerd.  

 

4.3 Lidmaatschapszaken 

Op dit moment geen ontwikkelingen 

  

4.4 Federatie Veilig Nederland 

De heer Koole geeft aan de dat de ledenvergadering van de Federatie plaats zal vinden op 

25 juni 2024. Uitnodigingen hiervoor ontvangen de leden rechtstreeks.  

Daarnaast zijn alle leden ook benaderd voor de branche brede enquête.  
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5. Verslag activiteiten/deelnames (wordt gepresenteerd in de vergadering) 

5.1. VHS Werkgroepen en projecten  

5.1.1. Werkgroep Kwaliteit en Regelgeving 

De werkgroep vergaderingen, die vier keer per jaar plaatsvinden worden nog steeds 

goed bezocht. Standaard zijn er minimaal 20 deelnemers.  

 

5.1.2. Collectieve brandproeven  

• Stand van zaken  

De heer Koole geeft een update, de laatste beproeving van de kleine ramen is net 

aan gehaald, waarbij wederom het glas de zwakke schakel bleek te zijn. Ondanks dat 

bij een bezoek aan Pyroguard in Frankrijk waar dezelfde ramen ook zijn getest deze 

ruimschoots de 30 minuten haalden.  

 

Ook bij de recent door de NBVT uitgevoerde testen ging het fout bij het glas. De heer 

Rensen vraagt in hoeverre hier vanuit Peutz ook iets mee gedaan wordt. Aangegeven 

wordt dat dit uiteraard zorgwekkend is en dat er zeker vraagtekens gesteld kunnen 

worden bij in hoeverre glas wel voldoet aan de eisen in de praktijk. Feit is echter dat 

in dit geval het glas niet getest is en ook door Peutz dit glas niet is gecertificeerd. 

Bekend is wel dat zij Pyroguard hierop aangesproken hebben, maar meer niet.  

Vanuit de VHS wordt nog gewacht op een reactie vanuit Pyroguard, maar dan met 

name met betrekking tot wat zij willen doen indien we alsnog het grote raam gaan 

testen.  

 

Als vervolg is nu wel de beproeving van de binnendeuren in gang gezet. Hiervoor 

staat een overleg gepland eind mei met BPZ, de verwachting is dat deze test in 

september plaatst kan vinden.  

 

• Bestelformulier brandrapporten (bijlage 06) 

Het testrapport van de buitendeuren is inmiddels zowel in het Nederlands als Engels 

beschikbaar. Door Peutz is aangegeven dat de bijbehorende EXAP naar verwachting 

eind mei gereed is.  

Het rapport van de beproeving van de ramen wordt op dit moment ook aan gewerkt.  

 

Zodra de EXAP gereed is kunnen de eerste rapporten gedeeld worden met de leden. 

Hiervoor is een bestelformulier opgesteld. Hierop dient aangegeven te worden welke 

rapporten met wil ontvangen, dit geldt ook voor de nog niet uitgevoerde testen. Dit is 

uiteraard onder voorbehoud van het uiteindelijk doorgaan en/of slagen van de testen. 

 

Facturatie zal pas na afronding van het volledige programma plaatsvinden.  

 

Alle leden ontvangen op korte termijn het bestelformulier nog separaat per e-mail.  

 

5.1.3. Herziening EPD’s   

• Beschikbaarheid ARGE EPD’s 

De heer Koole geeft aan dat de ARGE EPD’s vorige week beschikbaar zijn gekomen. 

En inmiddels zijn ze ook gepersonaliseerd aan alle leden toegestuurd. Hierbij is 

uitgegaan van de huidige EPD’s waar men over beschikt. Bij aanpassing en of de 

wens om aanvullende EPD’s te ontvangen kan dit gemeld worden. Ook bestaat er de 

mogelijkheid om eigen afbeeldingen op het voorblad van de ARGE EPD’s te laten 

plaatsen.  

 

• Stand van zaken LCA’s VHS  

Het proces voor de aanvullende VHS LCA’s geeft een wat wisselend beeld. De 

informatie voor de briefplaten is door de deelnemende leden inmiddels aangeleverd. 

De verwachting is dat deze LCA op afzienbare termijn aan de LCA reviewer kan 

worden voorgelegd. Voor de overige productgroepen is er nog geen informatie 

aangeleverd. Van een aantal deelnemers is bekend dat zijn wel bezig zijn, maar bij 
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een aantal is dit nog niet het geval of onduidelijk. De planning was om medio mei alle 

informatie aangeleverd te hebben, dit gaat in ieder geval niet gehaald worden. De 

heer Koole geeft aan dat de medewerking van de leden essentieel is om dit te kunnen 

realiseren. Duidelijk is ook dat het in sommige gevallen niet eenvoudig is om de 

informatie te verzamelen. Hij doet dan ook een oproep aan de aanwezige leden om 

hier support aan te geven bij de intern betrokken medewerkers. Hij zal zelf na deze 

vergadering ook nog contact op nemen met de betrokken om navraag te doen naar 

de stand van zaken.  

 

5.1.4. Circulaire geveleconomie  

• Stichting Circulaire Geveleconomie (Home | Circulaire geveleconomie) 
De stichting is formeel opgericht en ingeschreven bij de kamer van koophandel. Alle 

gezamenlijke activiteiten zullen onder de vlag van de stichting uitgevoerd worden.  

 

• Voortgang activiteiten Fase 1 

Er wordt een toelichting gegeven op de werkzaamheden die tot nu toe zijn 

uitgevoerd. Met een 9-tal leden zijn inmiddels interviews gehouden om de 

processtromen in kaart te brengen door de heer Koole en de heer Verweel. Daarnaast 

zijn er verschillende trajecten en activiteiten geïnitieerd, waaronder een traject met 

betrekking tot lca’s voor gevelelementen en is er afstemming met NEN geweest.  

 

De VHS werkgroep is ook bij elkaar geweest, in eerste instantie om kennis te maken 

en de stand van zaken te delen. Voor de zomer volgt nog een vervolg overleg, dan 

zal ook meer gekeken worden naar mogelijke activiteiten die in relatie tot dit traject 

in VHS verband interessant kunnen zijn om op te starten.  

In de werkgroep participeren inmiddels 8 personen vanuit de leden.  

 

5.1.5. Werkgroep BIM 

De heer Koole geeft aan dat versie 1 van de standaard grotendeels gereed is en dat het 

de bedoeling is om deze te presenteren op dinsdag 4 juni 2024, in de middag bij SKG-

IKOB (aansluitend aan de vergadering van de werkgroep kwaliteit en regelgeving). Deze 

bijeenkomst is primair bedoeld voor het management en niet om op detailniveau de 

inhoud in te gaan. Per bedrijf mogen twee personen deelnemen. Van de deelnemende 

software leveranciers zullen ook vertegenwoordigers aanwezig zijn.  

Een uitnodiging voor de bijeenkomst volgt na deze vergadering separaat.  

 

5.2. VHS PR-activiteiten  

5.2.1. VHS LinkedIn pagina  

Het aantal volgers op de LinkedIn pagina stijgt gestaag.  

 

Bouwbeurs 

De heer Koole geeft aanvullend aan dat hij benaderd is door de Bouwbeurs met de vraag 

of er bij de VHS-leden interesse is om voor de editie in 2025 weer met een collectief mee 

te doen. Een eerste concept voorstel is daags voor de vergadering ontvangen en wordt 

door de heer Koole toegelicht.  

 

Na discussie blijkt er op dit moment bij geen van de aanwezige concrete interesse te zijn 

om aan de beurs deel te willen nemen.  

Besloten wordt om hier in VHS-verband dan ook niet verder mee te gaan.  

 

5.3. Externe lidmaatschappen en vertegenwoordigingen 

5.3.1. ARGE – ARGE-congres 

Het ARGE congres zal dit jaar worden gehouden op 26 en 27 september in Milaan. Zodra 

de officiële uitnodiging er is zal deze gedeeld worden met de leden. 

 

 

 

https://www.circulairegeveleconomie.nl/
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5.3.2. NEN/CEN  

Door NEN is de financieringsstructuur voor normcommissies aangepast. Hetgeen 

betekent dat de leden van een normcommissie altijd een bedrag van € 2.500,- moeten 

betalen per normcommissie. Voor de VHS maakt dit overall niet heel veel verschil uit.  

 

Aansluitend geeft de heer Koole een toelichting op de Europese ontwikkelingen met 

betrekking tot de nieuwe Bouwproductenverordening en de normalisatie 

werkzaamheden.  

 

5.3.3. CCV – PKVW  

• Veilig Wonen Dag – 25 juni 2024 

De heer Koole geeft een update, het programma is recent gepubliceerd op de 

website. Het aantal aanmeldingen loopt ook goed, de verwachting is dat het 

maximum op korte termijn bereikt wordt. Ook is de beurs volledig gevuld, er hebben 

zich ook 15 leden van de VHS aangemeld hiervoor. 

 

• Brochure voorkom woninginbraken (bijlage 07) 

Deze brochure is ter informatie toegestuurd.  

 

5.3.4. SKG-IKOB  

De heer Koole geeft aan dat in de laatste vergadering van het SKG College van 

Deskundigen is afgesproken om de procedure hoe om te gaan met de controle keuringen 

van producten te verduidelijken. In het vervolg zal door SKG-IKOB aan de 

certificaathouders kenbaar gemaakt worden welke producten voor controlekeuring 

gepland zijn en geleverd moeten worden.  

 

5.3.5. Contacten met gevelbranches (NBvT/VMRG/VKG/SKH/SHR) 

Naast dat er voor het onderwerp brandproeven wordt samengewerkt, loopt er ook een 

traject voor de bedienbaarheid van hang- en sluitwerk bij vervorming van deuren. 

Hiervoor is er met vertegenwoordigers van SHR en NBVT een bezoek gebracht aan 

Siegenia. Voorgesteld is om primair de Europese norm voor meerpuntsloten te volgen als 

het gaat om waar het hang- en sluitwerk aan voldoet. En geen aanvullende eisen te 

stellen hierbij. Een voorstel hiervoor zal door de NBVT met SKH besproken worden. Hier 

is nog geen terugkoppeling over ontvangen.  

 

5.3.6. Vertaz  

Aangegeven wordt dat de secretaris van de Vertaz vertrokken is, er is niet bekend of en 

zo ja door wie dit nu wordt ingevuld. Eerder is op verzoek van Vertaz een voorstel 

gedaan om tegen vergoeding de Vertaz periodiek te informeren over ontwikkelingen op 

het gebied van normen en regelgeving. Hier is eerst ruim een jaar niet op gereageerd. 

Eind vorig jaar zijn ze hier weer op teruggekomen en is dit nogmaals toegestuurd. De 

laatste reactie aan de heer De Ruiter was dat het te duur is. Aangegeven wordt dat er 

vanuit de VHS ook geen behoefte meer is om dit te doen.  

 

Aansluitend geeft de heer De Ruiter aan dat ook is besloten om te stoppen met de 

jaarlijkse golfdag, de animo hiervoor is al verschillende jaren erg beperkt gebleken.  

 

5.3.7. Convenant met ETIM – voortgang quick scans/terugkoppeling ervaringen 

De heer Koole geeft een korte terugkoppeling over wat hij vanuit Ketenstandaard heeft 

gehoord. Na ondertekening van het convenant was het de bedoeling dat alle leden zelf 

met Ketenstandaard contact zouden opnemen voor het uitvoeren van de quick scan. Dit 

is in eerste instantie maar door een beperkt aantal leden gedaan. Aansluitend heeft 

Ketenstandaard zelf het initiatief genomen om bedrijven te benaderen. Inmiddels zijn 

verschillende scans afgenomen.  

 

Gevraagd wordt naar de ervaringen. Duidelijk wordt dat het een erg algemeen en basis 

scan is, met nagenoeg geen inhoudelijke diepgang. In principe was dit ook de gedachte 
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achter de collectieve afspraak, deze beperkt zich tot de scan om de leden niet te veel te 

belasten en geen grote verplichtingen collectief aan te gaan.  

 

De heer Smit geeft aan dat naar zijn mening als vervolg er de mogelijkheid zou zijn om 

werkgroepen in te richten om met ETIM-classificaties aan de slag te gaan als deze er nog 

niet zijn en of ze aangepast moeten worden. De heer Koole geeft aan dat is aangegeven 

dat dit alleen onder de verantwoordelijkheid van ETIM kan, waarbij geldt dat bedrijven 

deelnemer moeten worden en er dan ook onder de vlag van ETIM werkgroepen ingesteld 

kunnen worden. Dit kan formeel niet in VHS verband. Er is wel gesproken of het een 

optie zou zijn hier in VHS over af te stemmen, maar het blijft dan noodzakelijk dat er 

leden binnen ETIM ook gaan deelnemen.  

Een andere optie is niet aangegeven, of er mogelijkheden zijn om collectief met ETIM 

vanuit de VHS iets te doen is ook verder niet onderzocht.  

 

Na discussie wordt besloten om dit onderwerp de volgende vergadering te agenderen, 

dan heeft naar verwachting een groter deel van de leden de quick scan uit laten voeren 

en is er wellicht ook een beter beeld van de wens om hier al dan niet collectief mee 

verder te gaan.  

 

6. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

7. Datum volgende vergaderingen en sluiting 

De volgende vergadering wordt gehouden op woensdag 16 oktober 2024, aanvang 14.00 uur. 

De heer Nauta geeft aan dat hij de leden graag hiervoor uitnodigt bij Nauta in Barneveld. De 

voorzitter geeft aan deze uitnodiging graag te aanvaarden en bedankt de heer Nauta hiervoor. 

 

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering gesloten.  

 
 
 

 


